



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117.4 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

التاريخ: 2025/01/13

المرجع: MAZ-CS-01-2025-0013

المحترمين

السادة/ سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع/ الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع

**Subject: Announcement of the Opening of Nominations for Membership
in the Board of Directors of Al Mazaya Holding Company K.S.C.C**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه الإعلان الخاص بفتح باب الترشح لانتخاب أعضاء مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع.

With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Chapter Twelve of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments, we hereby attach the announcement regarding the opening of nominations for the election of members of the Board of Directors of Al Mazaya Holding Company K.S.C.C.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

م. إبراهيم عبد الرحمن الصقبي

الرئيس التنفيذي للمجموعة



MAZAYA
شركة المزاي القابضة (ملصقة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P.(HOLDING)



إعلان فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع

يسر شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع دعوة السادة المساهمين أو من يرغب في الترشح لتقديم طلبات الترشح لعضوية مجلس ادارتها حيث سيتم انتخاب مجلس إدارة جديد لثلاث سنوات بالجمعية العامة العادية القادمة للشركة، لذا يرجى على من يرغب في الترشح ممن تتوافر فيهم شروط وضوابط الترشح "معايير النزاهة والسلامة المالية" المنصوص عليها بالمادة 3-9 من الفصل الثالث من الكتاب الخامس عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما تسليم المستندات التالية:

- 1- صورة البطاقة المدنية للمرشح
- 2- شهادة الحالة الجنائية صادرة من الإدارة العامة للأدلة الجنائية لدى وزارة الداخلية.
- 3- شهادة لمن يهمله الأمر خاصة بسلامة الموقف القانوني صادرة من هيئة أسواق المال.
- 4- السيرة الذاتية للمرشح والمستندات المؤيدة لها.

يتم استقبال طلبات الترشح بمقر الشركة الكائن في المرقاب - شارع خالد بن الوليد - برج المزاي رقم (1) الدور (24)، وذلك من الساعة التاسعة صباحا وحتى الساعة الثالثة عصرا، وذلك لمدة شهر من تاريخ الإعلان أي اعتبارا من اليوم الاثنين الموافق 2025/01/13 وحتى يوم الخميس الموافق 2025/02/13

مع العلم أنه لا يجوز ترشح أي عضو لمجلس إدارة الشركة بعد انقضاء المدة الواردة أعلاه وذلك وفقا لنص الفقرة رقم (3) من المادة رقم (1-11-4) من الفصل الأول من الكتاب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

والله الموفق ،،،



رأس المال المصرح والمصدر والمدفوع 52,556,117.4 د.ك. سجل تجاري 75203 تاريخ التأسيس 1998

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Mirqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36354578

Announcement of the Opening of Nominations for Membership in the Board of *.Directors of Al Mazaya Holding Company K.S.C.C

Al Mazaya Holding Company K.S.C.C. is pleased to invite shareholders and those interested in candidacy to submit their applications for membership in its Board of Directors. A new Board of Directors will be elected for a term of three years at the upcoming ordinary general assembly of the company. Therefore, those wishing to run for candidacy who meet the conditions and criteria for nomination, specifically the "Integrity and Financial Soundness Criteria" stated in Article 3-9 of Chapter Three of the Fifteenth Book of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments, are requested to submit the following documents:

1. A copy of the candidate's civil ID.
2. A certificate of criminal status issued by the General Department of Criminal Evidence at the Ministry of Interior.
3. A certificate of legal standing issued by the Capital Markets Authority.
4. The candidate's CV and supporting documents.

Nomination applications will be received at the company's headquarters located in Al-Mirqab – Khalid Bin Al-Walid Street – Al Mazaya Tower No. (1), 24th floor, from 9:00 AM to 3:00 PM, for a period of one month from the date of this announcement, starting from Monday, January 13, 2025, until Thursday, February 13, 2025.

Please note that no member may be nominated for the company's Board of Directors after the above-mentioned period, in accordance with the provisions of Paragraph 3 of Article 1-11-4 of Chapter One of the Twelfth Book of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activities and their amendments.

May God grant success,